
Οι ολλανδικές αρχές κοινοποίησαν στην Επιτροπή ότι σχεδιάζουν την κατασκευή ενός «Maasvlakte 2» έκτασης
περίπου 1000 εκταρίων δυτικά του υφιστάµενου Maasvlakte, το οποίο αποτελεί επιµέρους τµήµα ενός µείζονος
προγράµµατος ανάπτυξης, καλούµενου «Project Mainport Rotterdam» (PMR), που αποσκοπεί να καταστήσει
δυνατή την περαιτέρω ανάπτυξη του λιµένα του Ρόττερνταµ.

Οι ολλανδικές αρχές ενηµέρωσαν την Επιτροπή ότι σκοπεύουν να ζητήσουν γνώµη κατά την έννοια της
παραγράφου 4 του άρθρου 6 της οδηγίας του Συµβουλίου 92/43/ΕΟΚ της 21ης Μαΐου 1992 για την
προστασία των φυσικών ενδιαιτηµάτων και της άγριας πανίδας και χλωρίδας (1) και υπέβαλαν επίσης στην
Επιτροπή µελέτες σχετικά µε τις επιπτώσεις στις τοποθεσίες του Natura 2000 καθώς και προτάσεις αντιστάθµισης
των απωλειών φυσικών αξιών που αναµένεται να σηµειωθούν λόγω της κατασκευής του «Maasvlakte 2».

∆ιάφορα έγγραφα και µελέτες σχετικά µε τη δυνητική απώλεια φυσικών αξιών που ενδέχεται να επιφέρει η
συνισταµένη του έργου PMR η οποία αφορά την ανάκτηση γης καθώς και σχετικά µε πιθανά εναλλακτικά σχέδια
φυσικής ανάπτυξης για αντιστάθµιση των απωλειών έχουν υποβληθεί στην Επιτροπή από ολλανδικούς µη
κυβερνητικούς οργανισµούς διατήρησης της φύσης, ακαδηµαϊκές πηγές και την εθνική ένωση αλιέων.

Η Επιτροπή εξετάζει τα προαναφερόµενα επιστηµονικά και τεχνικά έγγραφα.

Η Επιτροπή θα λάβει θέση επί του θέµατος υπό το φως των διαθέσιµων στοιχείων.

(1) ΕΕ L 206 της 22.7.1992.

(2002/C 172 E/032) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3262/01

υποβολή: Gary Titley (PSE) προς την Επιτροπή

(23 Νοεµβρίου 2001)

Θέµα: Ελευθερία λόγου των µέσων µαζικής ενηµέρωσης στην Γεωργία

Πριν από ένα χρόνο, το τηλεοπτικό κανάλι «Rustavi 2»της ∆ηµοκρατίας της Γεωργίας, µετέδωσε ένα πρόγραµµα
60 λεπτών, το οποίο εξέθετε την εκτεταµένη διαφθορά στην χώρα και κατηγορούσε τον Πρόεδρο Σεβαρντνάντζε.
Από τότε, ο τηλεοπτικός σταθµός ισχυρίζεται ότι έχει υποστεί συντονισµένη εκστρατεία εκφοβισµού από κρατικά
στελέχη, συµπεριλαµβανοµένης σειράς µηνύσεων και ανακρίσεων σχετικά µε υποτιθέµενες οικονοµικές ατασθαλίες.

Παραταύτα, το «Rustavi 2» συνεχίζει να εκπέµπει µε υψηλά ποσοστά τηλεθέασης. Επιπλέον, έχει επανειληµµένως
δηλώσει ότι είναι αποφασισµένο να διατηρήσει την παρούσα πολιτική του τηλεοπτικής µετάδοσης που είναι
απολύτως ανεξάρτητη από το κράτος.

Γνωρίζει η Επιτροπή τις δυσκολίες που αντιµετωπίζει σήµερα το τηλεοπτικό κανάλι «Rustavi 2»; Έχει προβεί η
Επιτροπή σε κάποια ενέργεια προς την Γεωργιανή Κυβέρνηση σχετικά µε την σηµασία των ελεύθερων και
ανεξάρτητων µέσων µαζικής ενηµέρωσης σε µία δηµοκρατική κοινωνία;

Απάντηση του κ. Patten εξ ονόµατος της Επιτροπής

(19 ∆εκεµβρίου 2001)

Η Επιτροπή γνωρίζει πολύ καλά την κατάσταση όσον αφορά το γεωργιανό τηλεοπτικό σταθµό «Rustavi 2», καθώς
και τη σχέση µεταξύ των πρόσφατων εξελίξεων στο «Rustavi 2» και τις διαδηλώσεις στην Τιφλίδα που
κλιµακώθηκαν µε τη δηµιουργία µεγάλης πολιτικής κρίσης στη Γεωργία την 1η Νοεµβρίου 2001.

Η Επιτροπή έχει ήδη επισηµάνει στον πρόεδρο της Γεωργίας την ανάγκη για τη νέα κυβέρνηση να προβεί σε
µεταρρυθµίσεις και να καταπολεµήσει αποτελεσµατικά τη διαφθορά.

Το θέµα της ελευθερίας του τύπου στη Γεωργία εξετάστηκε σε υπουργικό επίπεδο κατά το Συµβούλιο
Συνεργασίας Ευρωπαϊκής Ένωσης : Γεωργίας που πραγµατοποιήθηκε στο Λουξεµβούργο στις 30 Οκτωβρίου
2001.
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Η Επιτροπή θα συνεχίσει να στηρίζει τη Γεωργία στη δέσµευση που ανέλαβε η τελευταία να ενισχύσει τους
δηµοκρατικούς θεσµούς, το κράτος δικαίου, το σεβασµό των ανθρωπίνων δικαιωµάτων και την οικονοµία της
αγοράς. Η ελευθερία του τύπου θα βρίσκεται πάντα στο επίκεντρο της δέσµευσης αυτής.

(2002/C 172 E/033) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3269/01

υποβολή: Alexandros Alavanos (GUE/NGL) προς την Επιτροπή

(23 Νοεµβρίου 2001)

Θέµα: Έλεγχος των εργαστηρίων άνθρακα στην Ευρώπη

Στην Αµερική το Iowa State University κατέστρεψε τα αποθέµατα άνθρακα που κατείχε. Σύµφωνα δε µε την
World Federation for Culture Collection αποθέµατα άνθρακα εκτός από τη Μ. Βρετανία, τη Γερµανία, τη
Γαλλία, την Ιταλία, στην Ευρώπη διαθέτουν και η Τουρκία, η Τσεχία, η Πολωνία, η Ουγγαρία καθώς και η
Ελβετία.

∆εδοµένων των ανωτέρω και λαµβάνοντας υπόψη τα προβλήµατα που έχουν προκύψει από τα κρούσµατα
άνθρακα:

1. Σε συνεργασία µε τα κράτη-µέλη, πρόκειται η Επιτροπή να καταγράψει τα εργαστήρια (στρατιωτικά,
πανεπιστηµιακά, κτηνιατρικά, φαρµακευτικά) στον χώρο των 15 όπου φυλάγονται µικρόβια άνθρακα ή άλλων
ασθενειών, όπως η ευλογιά, η πανώλη, η χολέρα, η διφθερίτις, η φυµατίωση, ο τύφος, η λέπρα, η
πολυοµελίτις κ.α;

2. Τι µέτρα προτίθεται να λάβει η Επιτροπή για τον περιορισµό των αποθεµάτων άνθρακα αυτών των
εργαστηρίων και την θέσπιση αυστηρών ελέγχων για την προστασία τους;

3. Πρόκειται επίσης να προβεί στα ίδια µέτρα προς τις υποψήφιες για ένταξη χώρες στην Ευρωπαϊκή Ένωση;

Απάντηση του κ. Byrne εξ ονόµατος της Επιτροπής

(11 Ιανουαρίου 2002)

Όπως αναφέρει στην ανακοίνωσή της στο Συµβούλιο και στο Κοινοβούλιο (1), η Επιτροπή, ανταποκρινόµενη στο
αίτηµα του Ευρωπαϊκού Συµβουλίου στη Γάνδη στις 19 Οκτωβρίου 2001, σκοπεύει να αναπτύξει, σε κλίµακα
Ευρωπαϊκής Ένωσης, µιας ικανότητας έγκαιρου εντοπισµού και προσδιορισµού των βιολογικών και χηµικών
παραγόντων που ενδέχεται να χρησιµοποιηθούν σε επιθέσεις, καθώς και γρήγορου προσδιορισµού και διάγνωσης
σχετικών κρουσµάτων. Η εξέταση της ικανότητας των εργαστηρίων στα κράτη µέλη να αντιµετωπίσουν αυτές τις
προκλήσεις θα είναι µέρος αυτής της ενέργειας, η οποία θα επεκταθεί στις υποψήφιες χώρες της Ένωσης σε
εύθετο χρόνο.

(1) COM(2001)707 τελικό.

(2002/C 172 E/034) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3275/01

υποβολή: Michl Ebner (PPE-DE) προς την Επιτροπή

(26 Νοεµβρίου 2001)

Θέµα: Ενδοκοινοτική αγορά µεταχειρισµένων αυτοκινήτων : φορολογική αντιµετώπιση

Σε σχέση µε την ερώτηση αριθ. Ρ-0964/01 (1) και τη σχετικη προς αυτήν απάντηση εκ µέρους του Επιτρόπου
Bolkestein, θα πρέπει να διαπιστώσουµε, ότι οι αρµόδιες υπηρεσίες του Υπουργείου Οικονοµικών και Μεταφορών
στην Ιταλία δεν έχουν αντιδράσει σχετικά, παρόλο που το θέµα έχει αναφερθεί επανειληµµένα σε σηµαντικά
ιταλικά µέσα µαζικής ενηµέρωσης όπως π.χ. στην εφηµερίδα «Il Sole 24 Ore».

Περαιτέρω δεν υπάρχουν εκ µέρους του Υπουργείου Οικονοµικών άλλες σαφείς και καθοριστικές τοποθετήσεις
για το εν λόγω θέµα. Ως εκ τούτου υπάρχουν περαιτέρω µαζικές εισαγωγές µεταχειρισµένων οχηµάτων χωρίς να
καταβάλλεται ο αντίστοιχος φόρος προστιθεµένης αξίας.
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